

普通话水平测试线上报名系统 操作流程（学生版）

第一步： 打开报名网址 <https://bm.cltt.org>

第二步： 点击“请登录”并用个人手机号码完成注册。



注册账号

手机号:

验证码: 60s [获取验证码](#)

密码:

确认密码:

密码必须包含6-20位数字/大小写字母/特殊字符四选三

第三步：注册完成后跳回首页，使用手机号码重新登录。

第四步：登陆成功后，在报名入口处选择“新疆”后，再点击“我要报名”。

国家普通话水平测试在线报名系统

用户您好! 新疆

首页 在线报名 报名查询 准考证打印 成绩查询 考前须知 帮助中心

25 推广普通话宣传周

2022年9月12日-18日

测试计划

更多 >

- 天津市大中专毕业生就业指导中心测试站2023年5月面向社...
- 西科大5月9日普通话测试
- 西科大5月8日普通话测试
- 2023年5月13日普通话测试
- 普通话测试20230513
- 南宁市普通话测试站2023年5月测试公告
- 2023年5月天津商务职业学院普通话测试站面向社会考生报...
- 四川省绵阳市普通话测试中心6月测试安排
- 攀枝花市6月测试计划

报名入口

北京	天津	山西	河北
内蒙古	辽宁	吉林	黑龙江
上海	江苏	浙江	安徽
福建	江西	山东	河南
湖北	湖南	广东	广西
海南	重庆	四川	贵州
云南	西藏	陕西	甘肃
青海	宁夏	新疆	新疆兵团

选择“新疆”

我要报名

第五步：选择测试站“新疆师范大学普通话水平测试工作站”，选择合适的测试时间。

请务必看清测试地址，根据个人需要选择校区。当日剩余名额为0人时，请选择其他日期。

确认好测试站名称、测试时间、剩余名额、测试地点后，点击“下一步”。

国家普通话水平测试在线报名系统

用户您好! 新疆

首页 在线报名 报名查询 准考证打印 成绩查询 测前须知 帮助中心

1 选择考点 2 阅读报名须知 3 填写报名信息 4 确认信息/缴费

选择测试站

报名中 未开始 全部测试站

新疆师范大学普通话水平测试工作站
乌鲁木齐市

新疆教育学院普通话水平测试工作站
乌鲁木齐市

新疆开放大学普通话水平测试站
乌鲁木齐市

塔城地区普通话水平测试站
塔城地区

测试时间

2023.05.20 星期六

当前任务信息

计划人数: 1120人 剩余名额: 1120人

测试地址: 乌鲁木齐市 新疆师范大学王家渠校区文科实验楼502

下一步

第六步：请仔细阅读“报名须知”，读秒结束点击“下一步”。

The screenshot shows the 'National General Mandarin Proficiency Test Online Registration System' interface. The top navigation bar includes 'Home', 'Online Registration', 'Registration Query', 'Certificate Printing', 'Score Query', 'Exam Notice', and 'Help Center'. The main content area displays a progress bar with four steps: 1. Select Exam Location, 2. Read Registration Notice (current step), 3. Fill in Registration Information, and 4. Confirm Information/Payment. Below the progress bar, the title 'Reading Registration Notice' is centered. The notice text includes: 1. According to the current test capacity and epidemic prevention requirements, this station is open to Anhui province residents and those currently working, living, or studying in Anhui province. Candidates currently outside Hefei are advised to return 7 days before the exam. 2. Candidates can only re-register after the previous exam results are published and cannot register for multiple exams simultaneously. 3. Candidates must fill in their name, gender, and ID number accurately. 4. Candidates should pay attention to local epidemic prevention requirements and personal protection measures.

第七步：填写报名信息，准确填写学院名称、学号、班级。

The screenshot shows the 'Fill in Registration Information' step of the registration process. The progress bar indicates the current step is 3. The form fields are as follows: * Candidate Name: Text input field. * Candidate Gender: Radio buttons for Male and Female (Female is selected). * Candidate Category: Dropdown menu with 'Candidate' selected. * Certificate Type: Radio buttons for Candidate Certificate, Resident Certificate, and School/Institution Certificate. * Certificate Number: Text input field. * Current Occupation: Dropdown menu with 'Candidate' selected. * Candidate College: Text input field with a red prompt 'Please enter the college name'. * Candidate ID Number: Text input field with a red prompt 'Please enter the student ID number, must be filled accurately'. * Candidate Class: Text input field with a red prompt 'Please enter the class name, example: Geography Science 22-1 Class'. * Current Unit: Text input field with 'New South China University' selected. * Contact Address: Text input field.

第八步：信息核对。请再次检查个人信息，如有问题及时修改，确认无误点击“下一步”。

The screenshot shows the 'Information Confirmation' (信息核对) page in the registration system. It includes a progress bar with four steps: 1. Select Exam Point (选择考点), 2. Read Registration Notice (阅读报名须知), 3. Fill in Registration Information (填写报名信息), and 4. Confirm Information/Pay (确认信息/缴费). The current step is 3. Below the progress bar, there are two sections: 'Registration Information' (报名信息) and 'Candidate Information' (考生信息). The 'Registration Information' table lists the exam point name, address, and date. The 'Candidate Information' table lists the candidate's name, gender, ethnicity, ID number, occupation, and unit. At the bottom, there is a checkbox for reading the registration notice and two buttons: 'Modify Information' (修改信息) and 'Next Step' (下一步).

报名信息			
考点名称	万博科技职业学院测试站		
考点地址	合肥市庐阳区康溪路278号财富广场A座16楼		
测试时间	2023.03.03		

考生信息			
姓名	程琦	性别	女
民族	汉族	证件号	342522198111050329
职业	社会其他人员-其他类	单位	科大讯飞

我已阅读《普通话水平测试在线报名用户承诺书》

[修改信息](#) [下一步](#)

第九步：报名成功。

The screenshot shows the 'Registration Successful' (恭喜, 报名成功) confirmation page. It features a large green checkmark icon and the text '恭喜, 报名成功' and '报名通知'. Below this, there is a table with the registration information. A 'View Registration Details' (查看报名信息) link is located to the right of the table.

报名信息			
考生姓名	程琦	报名地址	合肥市庐阳区康溪路278号财富广场A座16楼
考生性别	女	报名时间	2023年02月24日
证件编号	342522198111050329	测试日期	2023年03月03日

[查看报名信息 >](#)